
2020. 12. 19. Igényeljem-e a védőoltást koronavírus ellen?

Szeretett Testvérek!

Már többen feltették nekem a kérdést: „Imre testvérnek mi a véleménye? Beoltassam magam
a koronavírus ellen? Imre testvér beoltatja magát?”
Voltak, akik elmondták, hogy azért kérdezik, mert most lehet jelentkezni az oltásra, és sokan
idegenkednek tőle. Hívő testvérek közt, több gyülekezetben is egyértelműen, sőt testületileg
elhatárolódnak az oltástól, mert úgy látják, hogy az oltással felvennék az Antikrisztus
bélyegét, amiről a Jelenések könyvében van szó. Ezt a véleményüket terjesztik is a hívők és a
gyülekezetek között.

Most röviden válaszolok: Én beoltatom magam. A koronavírus elleni védőoltásnak semmi
köze a fenevad (=Antikrisztus) bélyegéhez. Ez csak egy védőoltás a vírusos fertőzés ellen.

Viszont ennek kapcsán terjed egy másik, egy gonosz szellemi fertőzés.
Szilveszterre szeretnék feltenni egy szolgálatot erről, amiben az Ige alapján részletesen
kifejtem, ha az Úr éltet, hogy ez a védőoltás miért nem a fenevad bélyege.
Ezen kívül szeretnék rávilágítani az ilyen híresztelések szellemi hátterére, valamint a hívő
emberek felelősségére, amit így mond az Ige: 1Thess 5:21-22 Mindent megpróbáljatok; ami
jó, azt megtartsátok! Mindentől, ami gonosznak látszik, őrizkedjetek!
Szólnék arról is, hogyan, mivel próbáljunk (=vizsgáljunk) meg mindent. Honnan tudom,
minek alapján dönthetem el, hogy mi látszik gonosznak, és mi nem?
Ehhez hasonló kérdésekről szeretnék akkor szólni, amit már most a testvérek figyelmébe
ajánlok.
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